
Styrets beretning, sak 8.
Bergen rc arena har hatt meget lite aktivitet siden årsmøtet i mars. Det er lite engasjement
blant medlemmene til å holde åpent uavhengig av hvilken bane som ligger/skal ligge. Det
har i lang tid falt mye dugnad på enkeltmennesker for å holde åpent. Det har heller ikke vært
noe bytte til onroad denne perioden. Dette gir styret signaler om at noe bør endres. BRCA er
en stor utgiftspost økonomisk for klubben. Lokalene krever aktive medlemmer for både
kjøring, åpning og vedlikehold. Krever BRCA For mye engasjement for å holdes i gang?

Styrets innstilling, sak 8
Styret ser at Bergen rc arena krever både tid og engasjement for å ha gode besøkstall. Siste
annonserte åpning var i skrivende stund 7 uker siden.
Styret velger å gå for nedleggelse av innendørs tilbud pga
-unngå at enkeltpersoner blir utbrent, mister engasjement og idrettsglede
-Ivareta de anleggene vi har ute, de krever også sitt
-Ivareta klubbens økonomi

Styret tenker at Bergen og omegn modellbilklubb tar et skritt tilbake, et pust i bakken og
dyrker mer tid til idrettsglede for alle. Vi har to fantastiske utendørsbaner som vi rett og slett
bruker for lite pga mangel på tid. Vinterstid har man kjøring på Os barneskule som gir oss
mulighet for aktivitet. Her finnes flere fremtidige løsninger for aktivitet vinterhalvåret.

8.1 Legger ned BRCA, sier opp leieavtale asap, banen er stengt.
8.2 Bruke tid på å undersøke om en annen klubb eller private overta lokaler før man sier opp
leieavtale?
Bergen og omegn modellbilklubb donerer de eldste teppene til nye kluter enten det er privat
eller ny klubb. Tellesløyfer, telleanlegg og annet utstyr og inventar følger Bergen og omegn
modellbilklubb. Årsmøtet gir da styret fullmakt til å gjøre nødvendige vedtak rundt dette.
8.3 Beholde BRCA som det står og håpe på at vi har vært inne i en uheldig periode.
8.4 Medlemmer forplikter seg til å holde åpent på dugnad som i andre idrettsarenaer? Det
lages liste som sendes ut og alle må ta sin vakt.
8.5 Vi avventer og gir styret fullmakt til å evaluere og avgjøre utover høsten.
8.6 Vi sier opp leieavtalen på lokalene og legger ned 31.12.23.


